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1. Opening en vaststellen verslag (incl. besluitenlijst) 
 
Het verslag en de besluitenlijst van de collegevergadering van 11 januari 2024 zijn vastgesteld.  

 
  

2. International Conference of Information Commissioners (ICIC) 
 
Het college gaat akkoord met het voorstel om aan te sluiten bij de ICIC. Bureau zal dit in gang zetten en BZK 
informeren. Wel een aantal aandachtspunten: het moet mogelijk zijn om afstand te kunnen nemen van uitspraken 
vanuit de ICIC die het ACOI niet kan ondersteunen. En het lidmaatschap mag niet te veel werklast kosten bij het 
toch al drukbezette bureau. Wanneer we er een jaar lidmaatschap op hebben zitten, zullen we evalueren of we 
het willen voortzetten.  
 
 

3. Conceptadvies openbaarheid op verzoek /reactie op SEO invoeringstoets Woo  
 
BZK heeft aangegeven graag een reactie op alle punten van de invoeringstoets te krijgen, daarom is de reactie 
toch langer dan in eerdere collegevergadering afgesproken – toen we bespraken alleen op de hoofdpunten te 
reageren. Het college is hiermee akkoord.  
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Nog een aantal aandachtspunten: 
- Focus op de hoofdboodschap. De huidige samenvatting wordt dan de kern van het advies en een aantal 

deelhoofdstukken kunnen naar de bijlage.  
- Aanpassing titel naar ‘Wat kan ik voor u doen?’ 
- Redactionele opmerkingen graag mailen naar het bureau.  

 
De eindversie zal in de collegevergadering van 7 maart worden besproken om eind maart te kunnen worden 
verzonden. 
 
 
Validatiesessies en verzoek om leidraad vanuit journalistiek 
Deze week hebben ter onderbouwing op ons advies op de invoeringstoets twee validatiesessies plaatsgevonden, 
één met bestuursorganen en één met journalisten. Opvallend was dat bij de Woo-behandelaars misbruik het 
belangrijkste thema was, en wederkerigheid van contact. Men loopt er tegenaan dat dat niet altijd lukt. Houd 
ruimte voor maatwerk, was één van de boodschappen van de Woo-behandelaars; goed contact kost tijd. In de 
validatiesessie met de journalisten deden zij het verzoek aan ACOI om een leidraad op te stellen. Er is behoefte 
aan kaders, en deze moeten van een onafhankelijke partij komen ipv vanuit een ministerie. Ook wilde men graag 
dat deze leidraad normerend moet zijn. Idealiter komt de vraag om een leidraad te maken formeel vanuit BZK, 
bureau zal dit opnemen met BZK. We kunnen er hoe dan ook al mee aan de slag.  
 
 

4.  Bemiddeling 
 
In de decembervergadering is uitgebreid gesproken over de wijze waarop we bemiddelen, en de noodzaak tot 
aangescherpte kaders. Afgesproken was om de voorgelegde kaders nog aan te passen; de connectie met de 
ingediende klacht moest steviger, en de relatie tussen klacht en verzoek tot bemiddeling. Aangepaste nota die nu 
voorligt is akkoord.  
 
Ministerie van Financiën  
Op het moment lopen er 3 bemiddelingszaken bij het ministerie van Financiën; deze laten allen dezelfde 
patronen zien. Verzoekers moeten lang wachten, er is gebrekkig contact en parafenlijnen zijn veel te lang. Het 
ministerie van Financiën is bezig met de opzet van een centrale Woo organisatie, we gaan in gesprek om te 
horen wat men nu precies gaat doen en hoe men wil sturen op verbetering. Idee is om los van dit ambtelijke 
gesprek ook op andere niveaus te alerteren, o.a. in het gesprek met de SG en in het belletje van voorzitter ACOI 
met de minister van Financiën. Voorzitter verzoekt bureau om op een rijtje te zetten wat de grootste knelpunten 
zijn ter voorbereiding op deze gesprekken.  
 
 

5a. Woo Bingo 
 
De Woo-bingo van twee collegeleden wordt besproken. Idee van deze bingo was om op een wat speelsere 
manier de discussie vlot te kunnen trekken. Afgesproken is dat collegeleden Koetsenruijter en Wiemers met team 
communicatie een afspraak maken om te bekijken hoe we dit idee kunnen omwerken tot een leuk vehikel.  
 
 

5b. Benadering verschillende doelgroepen (ingelast) 
 
Tijdens de onlangs plaatsgevonden validatiesessies kwamen een aantal professionals met duidelijke geluiden 
dat hardwerkende ambtenaren gedemotiveerd raken door de soms wat scherpere toon van de adviezen. Het 
artikel van de VNG Woo-ambassadeur in iBestuur was hiervoor ook typerend. We moeten niet zuur worden, 
maar een duidelijke boodschap richting politiek en bestuur is wel nodig. Dat betekent niet dat we niet zien dat er 
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ambtelijk juist heel hard en goed gewerkt wordt. Het is dus belangrijk om wat duidelijker onderscheid te maken in 
de benadering van de verschillende doelgroepen. Politiek/bestuurlijk moet je duidelijk dingen kunnen zeggen, 
juist ook zodat men ambtelijk zijn werk kan doen. Dit vraagt om een goed besef van de toonhoogte van onze 
adviezen en communicatie richting de diverse doelgroepen.  
 
 

6.  Mededelingen en actualiteit  
 

• Aanbieding Bijlmeradvies staat nu gepland op 19 april. Pieter Omtzigt is, als initiator van de motie, benaderd 
voor deze overhandiging. Of hij kan en wil horen we volgende week.  
 

• Op 7 maart vindt de volgende collegevergadering plaats; deze wordt verplaatst naar de ochtend.  
 
• Collegelid Wiemers laat weten dat op 13 februari IMI en Open State Foundation een nieuw rapport over de 

Woo doorlooptijden gaan publiceren. Afhandeling informatieverzoeken Wet open overheid door ministeries 
verder vertraagd – Open State Foundation 

 
• Voorzitter ACOI, collegelid Wiemers en secretaris-directeur gaan op 15 februari naar het commissiedebat in 

de Tweede Kamer. Secretariaat ACOI regelt aanmelding hiervoor. 
 

• Budget van het ACOI is 4 miljoen, maar slechts 3 miljoen is structureel geregeld. Dit betekent dat we jaarlijks 
terugkerend om de extra 1 miljoen moeten vragen. In het volgend bestuurlijk overleg zullen we dit weer 
agenderen.  

 
• De klachtenprocedure binnen het ACOI is inmiddels ingericht en er is een klachtencoördinator benoemd. 

 
• Per 1 maart start een nieuwe medewerkers bij bedrijfsvoering en het bemiddelingscluster.  
 
• Martin Berendse zal in de maanden juni, juli en augustus vrij nemen en zal in die periode uitsluitend digitaal 

aan collegevergaderingen deelnemen.  
 
 

7.   Sluiting  
 

https://openstate.eu/en/2024/02/afhandeling-informatieverzoeken-wet-open-overheid-door-ministeries-verder-vertraagd/
https://openstate.eu/en/2024/02/afhandeling-informatieverzoeken-wet-open-overheid-door-ministeries-verder-vertraagd/

